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NJK was TOP!

Rien verrast
      met hoge onderscheiding
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Nat PAC
Dat we in Vught het 400 meter hordenmekka zijn van Nederland is voor de lezer van dit blad na-
tuurlijk bekend. Je kunt er eigenlijk niet om heen. De horden worden bij elke training gebruikt en 
niet alleen door de hordengroep, maar ook sprinters, springers, werpers en zelfs lange afstandlo-
pers maken gebruik van de hindernissen. Dit laatste groep is er zelfs zo aan verknocht dat zij in 
hun vrije weekend die horden honderden keren optillen vastpakken verschuiven, verhogen, verla-
gen en wat je allemaal  nog meer met die dingen kunt doen.

Bij het NK junioren begon het toernooi daarom ook met dit 
spectaculaire onderdeel. Wat is er nu mooier dan op de baan 
van de club van de Nederlands recordhouder en het enige an-
dere lid van de Nederlandse afdeling van de club van 48 (se-
conden) het wedstrijdweekend daarmee te beginnen? De dag 
begon uitstekend en de voortekenen waren gunstig.

De horden stonden te shinen in de baan en ook de grootmees-
ter zelf was op het terrein aanwezig. Hij moest dan wel zijn 
aandacht vooral richten op de vliegende objecten die zijn rich-
ting op werden gesmeten. Misschien zag Pluvius daarom zijn 
kans schoon en probeerde de macht te grijpen in Vught… Die 
vraag zal altijd onbeantwoord blijven. Vlak voor de start begon 
het te plenzen. Toen het commando ‘klaar’ werd gegeven door 
de starter kwam het met bakken uit de hemel. Het was zo erg 
dat EJOF chef-de-mission Pieter van den Hoogenband op za-
terdag baalde dat hij niet op vrijdag mee had kunnen starten. 
Zo’n actie van een regengod kan natuurlijk nooit goed gaan. De 
atleten hadden de 
grootste moeite 
om de horden te 
passeren. Op hor-
de 9 ging het echt 
mis toen de leider 
in de wedstrijd en 
gedoodverfde fa-
voriet een Nat 
PAC haalde. De 
leden van de Jury 
d’Appèl vonden 
het niet om aan te 
zien en besloten 

dat de race overgelopen moest worden, ondanks persoonlijke 
records voor de twee eerste atleten. De wereld was te klein, 
social media ontploften en zo werd de 400 meter horden wéér 
het gesprek van de dag in Vught. 
Bij de herstart werd er boe-geroepen alsof het een voetbal-
wedstrijd was, de helft van de banen bleef leeg en om het 
drama compleet te maken werd de als eerste gefinishte Natte 
PAC-er gediskwalificeerd wegens het onreglementair passe-
ren van een horde. De medailles gingen totaal onverwacht naar 
de resterende drie lopers.

Gelukkig voor de Natte PAC-er kon hij toch ook nog aanschui-
ven bij de ceremonie protocollair toen hij de 400 meter zónder 
hekken wist te winnen. Daarvoor was hij even bij een lid van de 
Club van 48 langs geweest om op de massagetafel wat tips 
ingemasseerd te krijgen over hoe je wél in de uitslag kan ko-
men op die vermaledijde 400 meter horden. Want daarvoor 
moet je toch écht in Vught zijn.
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Meierijloop keert terug
             op atletiekbaan
Een nieuwe datum. Een nieuw parcours en een vernieuwde organisatie. Er gaat heel wat verande-
ren voor de 12e editie van de Meierijloop. Het evenement verhuist van het eerste naar het laatste 
weekend van oktober. Start en finish vinden op zondag 29 oktober weer plaats op de atletiekbaan. 
Dat betekent dat de loop Vught Centrum verlaat en terugkeert waar het ooit allemaal begon.

Een sfeerfoto van de 11e Meierijloop, de laatste in het Vughtse centrum.
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De Meierijloop verhuist, zowel op de loopkalender als qua 
start- en finishlocatie. Na een paar edities in het centrum van 
Vught, keert het sportevenement dit jaar weer terug in de om-
geving van de atletiekbaan van Prins Hendrik, op het Stadhou-
derspark. Tegelijkertijd verkast de loop van de eerste naar de 
laatste zondag van de maand oktober. Daarmee wil de organi-
satie, waarin het zwaartepunt weer méér bij Prins Hendrik 
komt te liggen, terug naar het uitgangspunt: het organiseren 
van een aantrekkelijke wegwedstrijd met een prettig en snel 
parcours, zowel voor wedstrijdlopers als recreatieve deelne-
mers. Uiteraard blijft de samenwerking met de Lionsclub ’s-
Hertogenbosch behouden en gaat ook dit jaar weer een deel 
van de opbrengst naar ondersteuning van culturele en sportie-
ve evenementen in de regio, ten behoeve van mensen met een 
verstandelijke of lichamelijke beperking.

Het programma
De Meierijloop wordt zondag 29 oktober afgetrapt met de 
scholierenloop over 1 kilometer. Hier wordt in drie verschillen-
de leeftijdscategorieën gestreden: tot en met 7 jaar, 8 tot en 

met 10 jaar en 11 tot en met 13 jaar, zowel bij de jongens als de 
meisjes. Ook schoolteams van minimaal 5 deelnemers kunnen 
zich inschrijven. De scholierenloop start om 11.15 uur. Om klok-
slag 12 uur gaat dan de 5 kilometer van start. Deze staat open 
voor wedstrijdlopers, loopsporters én bedrijventeams. Het 
laatste startschot wordt om 13.00 uur gegeven en is dat voor 
de 10 kilometer, opnieuw voor wedstrijdlopers, loopsporters 
en bedrijventeams. De parcoursen van de 5 en de 10 kilometer 
worden gecertificeerd.

Inschrijven
Inschrijven voor de 12e Meierijloop kan zowel via www.in-
schrijven.nl als via www.meierijloop.nl. Bij voorinschrijving be-
talen individuele scholieren 2 euro. Voor de 5 en 10 kilometer 
bedraagt het inschrijfgeld 10 euro. Scholierenteams doen gra-
tis mee. Bij het inschrijfgeld is gebruik van een Ipico-loopchip 
inbegrepen. Wie op de dag zelf nog inschrijft betaalt 2 euro 
extra.
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ALV-vergaderduurclubrecord
              nèt niet verbroken
Als je een algemene ledenvergadering van een vereniging met 2000 leden om 20.03 uur start en 
om 21.17 uur afsluit, dan kun je je niet anders voorstellen dat het een vereniging is die op rolletjes 
draait. Vooral als je bedenkt dat een deel van die tijd nog is opgegaan aan de complimenten van 
Frans van Dun aan het bestuur over de korte duur van de vergadering. Menig verenigingsbestuur 
komt dit alles als paradijselijk over.

Maar die 38 aanwezige leden, inclusief bestuursleden, herin-
nerden zich nog ongetwijfeld de vorige algemene ledenverga-
dering, die pas om 22.50 uur eindigde. Dat leed is blijkbaar snel 
vergeten. Toch ging het wel ergens over bij die algemene le-
denvergadering op maandag 12 juni. Het zijn dan wel de ver-
plichte jaarlijks op te voeren punten als jaarverslag, financieel 
verslag, verslag kascontrolecommissie, het formeel decharge-
ren van het algemeen bestuur die de agenda bepalen, maar er 
blijft, afgezien van de inhoud van die punten, nog genoeg over 
om met interesse te volgen.
Zeker als het over personen gaat. Formeel had bijvoorbeeld 
Kees van Giessen al afscheid genomen als bestuurslid met per-
soneelszaken in zijn portefeuille, maar de vergadering mocht 
vernemen dat Kees inmiddels tot ‘lid van verdienste’ van Prins 
Hendrik is gekroond. En wat te denken van Leo van den Broek, 
zeer gewaardeerd lid uit Den Dungen. Die is tot nu toe maar 
liefst 57 jaar lid van de vereniging maar is het 50-jaarlidmaat-
schap speldje nooit uitgereikt. Simpelweg omdat er toen nog 
geen apart speldje was. Hij mocht derhalve nu getooid met 
speldje en een bos bloemen terug naar zijn thuisbasis.

En, formeel, moest penningmeester Ruurd Verdam aftreden. 
Maar die liet zich niettemin met alle plezier herkiezen, zodat 
Prins Hendrik ook in de komende jaren weer vanuit alle delen 
van de wereld digitaal financiële wijs-
heid kan verwachten. En gemeld 
moet uiteraard worden dat Frans 
Kortbeek voorzitter ad interim bij de 
afdeling Atletiek en Loopsport is en 
dat Rob Pietjouw die functie bij de 
Gymnastiek vervult.
Mocht u – tussen haakjes – een bijna 
traditionele opmerking over de ge-
luidsinstallatie missen in dit stukje, 
dan klopt dat. Die deed het namelijk 
uitstekend, ook al was die absoluut 
niet nodig, gezien het aantal bezoe-
kers. Wat wel wat vreemd overkomt 
als je als buitenstaander de vergade-
ring binnensluipt, is dat er geen spra-
ke is van een vergaderopstelling van 
het meubilair. Het bestuur zit een 

beetje vanaf de zijkant tegen de aanwezigen aan te praten, 
maar dat heeft uiteraard ook wel weer een eigen charme.
Het gaat uiteraard te ver om al het besprokene hier nog een 
keer over te doen. U kunt de stukken immers vinden op de 
website van Prins Hendrik.
Er blijven natuurlijk altijd wel een paar krenten in de pap over 
om nog eens te herkauwen en te overpeinzen. Zoals bv. de 
‘opstalrechtovereenkomst’ in het kader van het plaatsen van 
zonnepanelen op het dak. Mocht u daar meer van willen weten 
dat moet u maar audiëntie aanvragen bij penningmeester 
Ruurd Verdam, die u dan de weg zal wijzen naar de drie bestu-
ren die daar mee te maken hebben. De juridische inkadering zal 
u ongetwijfeld inspireren zo snel mogelijk de sportschoenen 
aan te trekken en op de Vughtse Heide te gaan rondstruinen. 
De kern van het verhaal is overigens dat de zonnepanelen na 
10 jaar (ingang 2018) eigendom worden van Prins Hendrik. En 
als u mee had willen doen aan dit project, dan kon u nu zelf 
mooi het dak op, want alle deelnemers-aandelen waren al ver-
geven voordat het bestuur van Prins Hendrik in de gaten kreeg 
dat die mogelijkheid tot intekening aanwezig was geweest. 
Binnen twee uur waren die aandelen al ‘weg’, tot – begrijpelijk 
- verdriet en onbegrip bij een aantal in deze materie geïnteres-
seerde leden.
Andere krenten: Freerunning heeft ertoe geleid dat de afdeling 

Waardering voor Leo van den Broek

Leo van den Broek ontving tijdens de ALV 
van 12 juni jl. uit handen van voorzitter Bart 
van Leerdam het insigne verbonden aan 
ruim 55 jaar lidmaatschap van Prins Hendrik.

Leo was een verdienstelijk atleet, jeugdtrai-
ner en jarenlang trainer en inspirator van de 
marathonploeg. Daarnaast verrichtte hij ach-
ter de schermen vele klussen voor de mate-
riaalploeg en het clubhuis. Eerder al werd hij 
benoemd tot Lid van Verdienste van Prins 
Hendrik. Leo voelt zich nog steeds zeer be-
trokken bij het wel en wee van de club en 
het insigne, het bloemetje en het spontane 
applaus vanuit de ALV waren dan ook meer 
dan op zijn plaats. Proficiat!
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gymnastiek nu meer dan 600 (!) leden telt en dat daar tegen-
overstaat dat het aantal loopsport-leden afneemt. En uiteraard 
het nationale kampioenschap van de mannen-atletiekploeg en 
de bronzen medaille voor de dames-atletiekploeg.

De conclusie over 2016 kon niet overigens niet anders dan po-
sitief zijn, zowel wat betreft de verenigingsactiviteiten als de 
financiën. De kascontrole-commissie kon dat laatste bevesti-
gen. Een voortdurende zorg blijft wel het vrijwilligerscorps, ze-
ker als het om wat langer lopende verantwoordelijkheden gaat. 
Een keer jureren, dat is doorgaans geen punt, maar wél om 
zitting te nemen in een commissie of werkgroep.

Lieve mensen,

Na al die aubades en toespraken op mijn verjaardag, een week lang feest, wie kan 
dat zeggen om 90 jaar te mogen worden? Wie had dat ooit gedacht? Toen ik 43 
jaar geleden bij Prins Hendrik binnenstapte, ik zelf en de mensen die mij toen ken-
den zeer zeker niet!

Ik heb 36 jaar lang veel trimgroepen begeleid, gouden jaren voor ons, vol gouden 
bladzijden in mijn levensboek. Met trimlopen, crossen, nachttochten en wat al niet 
meer.
Met groot respect kijk ik terug naar mijn leermeesters van die tijd, Frans van Run, 
Jan van Geene en Wim Bouwens. Zij leerden mij wat Prins Hendrik voor een mens 
kan betekenen. Afscheid nemen van dierbare mensen doet altijd pijn. Vaak ook de 
manier waarop, dat zijn dan de donkere bladzijden in dat mooie boek. 

Soms heb ik me net als een kraamvader gevoeld als er weer iets van binnen opbor-
relde. Zoals het ontstaan van de oudertrim, een gouden greep toen. Nu gaan er 
bij de Atletiekunie stemmen op om ouders op deze manier via hun kinderen bij de 
atletiek te betrekken. 
Zo is ook de club van André ’s Elite ontstaan. Het was wel een spotnaam, maar 
dames gingen meelopen en ze lopen nog steeds als een trein! Trimmen overdag be-
stond toen nog niet, nu wel. Met vier dames begonnen, waarvan er nog steeds drie 
meelopen. Op de woensdagmorgen begonnen dames af te haken, het ging niet meer 
zo vlot. Samen met Agnes van Geijn hebben we toen een wandelgroep opgezet en 
dat stokje is in de loop van de jaren goed overgenomen. Dat is nu een grote groep 
geworden.

Ik heb mij altijd als een vis in schoon water gevoeld, mocht lekker spartelen met 
veel plezier. Als je dan zo 90 jaar mag worden, is dat een groot geschenk.
Nogmaals bedankt voor deze verjaardagsweek, maar vooral voor dat schouderklopje 
op zaterdagmorgen en voor die onverwachte knuffel zomaar tussendoor.

André de Jong

Brief van André

Zo past ook deze vergadering weer in de lange reeks vergade-
ringen van onze nu al 109 jaar oude vereniging. Het zijn immers 
reflectiemomenten en wijsheid doe je als vereniging nu een-
maal het beste op door regelmatig kritisch in de spiegel te kij-
ken. Dat hoeft geen uren te duren, zoals ook tijdens deze ver-
gadering bleek. Maar je zou natuurlijk met meer leden willen 
zijn, al was het maar als bestuur betrokkenheid te voelen met 
hoe zij hun leidinggevend mandaat vorm geven. En dan zou je 
ook nog een aanwezigheidsrecord kunnen breken.

gvdb
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Mannen Prins Hendrik
              winnen NK Teams
De mannenploeg van Prins Hendrik behaalde zaterdag 20 mei een historische overwinning tijdens 
de Nederlandse kampioenschappen voor atletiekteams in Den Haag. Het team uit Vught doorbrak 
daarmee de hegemonie van de clubs uit West-Nederland die de laatste 100 jaar de kampioenen 
hadden geleverd. De PH-vrouwen werden keurig derde.

Prins Hendrik toonde zich oppermachtig door gehele dag de 
ranglijst aan te voeren. Alle atletiekonderdelen stonden op 
één middag op het programma en daarmee maakte Prins 
Hendrik zijn favorietenrol waar. In Den Haag werd de lands-
kampioen van 2015 en 2016, Haag Atletiek, royaal verslagen. 
Op het eerste onderdeel, het kogelslingeren, werden meteen 
de volle acht punten gepakt door Maarten Persoon. Hij is dit 
jaar, samen met Jesper Arts en Wouter Brus, het team ko-
men versterken. Doordat hij in Den Bosch is komen wonen, 
was een overstap naar Prins Hendrik vanwege de fantasti-
sche accommodatie, trainingsmogelijkheden en de sfeer bij 
de club voor de hand liggend. Met 59,29 meter slingerde hij 
direct een clubrecord. Daarmee was de toon gezet.

Na een zesde plaats op de 110 horden van Maarten Nabbe in 
15,79 en een derde plaats van good-old Simon Vroemen (in-
middels 48 jaar) op de steeple in 9:35,67, bleek dat Phanos 
Amsterdam en Haag Atletiek de grote concurrenten zouden 
worden op deze dag. Door een vierde plaats van de licht ge-
blesseerde Jasper Heesbeen op hoogspringen met 1,95 en 
een overwinning van Erik Cadée bij het kogelstoten met 17,71 
werd precies de stand in de prognose gehaald. ‘We liggen op 
schema,’ riep ploegleider Ger Heesbeen.

Een meevaller was de tweede plaats van Wouter Brus op de 
100 meter in 10,79. Wouter wilde zich graag bewijzen voor 
zijn vrienden bij PH die hij al kende uit de nationale selecties 
en zijn tijd op Papendal. Via dit netwerk kwam hij bij PH te-
recht. Op de 200m kwam Wouter tot een mooie tijd van 21,82 
en dat leverde PH 4 punten op. Op de 400m werd vervolgens 
een keurige derde plaats door teamcaptain Olaf van den 
Bergh behaald. Met 48,19 leverde hij 6 punten aan voor de 
ploeg. Olaf had het zwaarste programma door ook de 4x100 
en 4x400 te lopen.

De volgende vier onderdelen waren meevallers. Erik Cadée 
won (uiteraard) het discuswerpen met 58,33 en Robin Ruyter 
steeg boven zichzelf uit met een derde plaats op de 800m in 
1:53,04. De overwinningen van Pim Jehee op verspringen 
met een persoonlijk record van 7,56m (4,0 m/s rugwind) en 
van Jesper Arts op de 400 horden in 52,72 deden het geloof 
ontstaan dat er deze middag iets moois mogelijk was. Ook 
Jesper is in Den Bosch komen wonen en traint al een aantal 
jaren bij PH. Om aan het NK-teams deel te kunnen nemen, 

heeft hij flink wat werk moeten verzetten na een hamstring-
blessure maar precies op tijd was hij fit.
Op de 1500 meter had Ralph van Houwelingen als tempolo-
per wat pech doordat niemand het kopwerk wilde doen. Het 
werd een boemelrace op de eerste kilometer en pas in de 
laatste ronde werd er pas echt gas gegeven. In die sprint 
werd hij 5e in 4:25,85. Koen Koenders deed het goed op het 
polsstokspringen met een hoogte van 4,80m en behaalde 
een vierde plaats. Na de overwinning van Lars Timmerman bij 
het speerwerpen met 68,31 meter en een mooie twee plaats 
(goede opbouw) van Wesley van der Gouw op de 5000m in 
15:20,05, gingen de atleten en supporters inderdaad geloven 
in een overwinning. Vaste kracht Jelle van Kesteren pakte 
nog drie punten mee bij het hink-stap-springen met 13,25m.

Alleen de estafettes konden nog roet in het eten gooien maar 
na wat snel rekenwerk bleek dat 4 punten op twee estafettes 
genoeg waren om de titel binnen te halen. Geldig wisselen 
was dus de opdracht maar dat kunnen ze wel bij Prins Hen-
drik. Pim, Wouter, Koen en Olaf liepen een tweede clubtijd 
ooit: 41,74. Dat leverde 5 punten op en dus klonk er een flink 
gejuich vanaf de tribune. De titel was binnen, de doelstelling 
bereikt. De 4x400m was een formaliteit geworden. Maar niet 
voor deze atleten. ‘We gaan door voor een maximum score,’ 
werd er enthousiast geroepen. Jesper Arts, Robin Ruyter, de-
butant Martijn Meijer en Olaf van den Bergh gingen vol aan de 
bak en liepen een tijd van 3:14,48. Een halve seconde boven 
het clubrecord uit de tijd van Harry Schulting. 
Na afloop was er natuurlijk een feestelijke huldiging waarbij 
de ploegleider nog op de schouders werd genomen door Olaf 
en wilden we richting bus voor de traditionele BBQ bij het 
clubhuis van Prins Hendrik.

Vrouwen derde
De vrouwen van PH moesten echter ook nog hun welverdien-
de medaille krijgen. Door een foutje van de organisatie werd 
dat in eerste instantie een zilveren en moest deze na de cere-
monie protocollair worden omgewisseld voor een bronzen, 
want de vrouwen van PH waren toch echt derde geworden 
achter Rotterdam Atletiek en Unitas uit Sittard. Hier ging de 
gehele dag de ranglijst door elkaar omdat veel ploegen aan 
elkaar gewaagd waren. Even stond PH bovenaan, dan weer 
vierde. Maar al met al was er tevredenheid over de derde 
plaats.
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Grote puntenverzamelaar was natuurlijk Melissa Boekelman 
die op drie werpnummers 23 punten haalde. Winst op discus 
met 49,63, tweede op kogelslingeren met 50,67 en natuurlijk 
winst op kogelstoten met 17,25. Hierna kan ze zich volledig 
gaan richten op de Wereldkampioenschappen atletiek in au-
gustus in Londen. Een andere topprestatie werd geleverd 
door Eva Hovenkamp op de 400m. Zij liep met een tijd van 
52,83 een limiet voor de Europese kampioenschappen voor 
atleten onder de 23 jaar. Ook Lianne van Krieken leverde een 
goed prestatie af met 5,92 bij het verspringen en veroverde 
een tweede plaats.

Goede derde plaatsen waren er voor Anita Karregat bij het 
polsstokspringen met 3,80 en voor Liset Olijve bij het hikstap-
springen met 11,52. Vierde plaatsen waren er voor Lysanne 
Wilkens op de 1500m met 4:40,88, Tamara Bos op de 400h 
met 1:04,33 en de 4x100 meter (Djim vd Berg, Eva, Anita en 
Linda van Rossum) met 48,20. Vijfde plaatsen waren er voor 
Lotte Oldenhave op speer met 34,00 en Jeanine van de Klas-
horst op de 3000m met 10:37,23.

De overige punten werden behaald door Linda van Rossum: 
100m in 12,75, 200m in 25,83, Vera Lurvink: 800m in 2:21,94, 
Tamara Bos: 100h in 14,85, Karlijn Bongenaar: 3000st in 
12:44,05, Cathelijn Peters: hoog met 1,55, en de 4x400 (Evi 
vd Elzen, Vera, Cathelijn en Lysanne) in 4:04,65. Al met al ook 
hier een tevreden jarige ploegleider Colin Schalken die de 

De toppers van het NK Teams 2017
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vrouwen uitdaagde volgend jaar de prestatie van de mannen 
te herhalen. 

De mannen maken zich dankzij deze prestatie nu op voor 
deelname aan de Europacup op 26 en 27 mei 2018. Zij zullen 
zeker nog van zich laten horen met crowdfunding-acties om 
aan geld te komen voor misschien wel een verre reis.
De atleten en atletes van Prins Hendrik hebben hun club en 
Vught weer goed op de kaart gezet en zullen komend jaar nog 
veel van zich laten zien. Het bij de titel horende banier hangt 
inmiddels in het clubhuis.

Ger Heesbeen
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Om mijn dagelijkse ochtendmoeheid het hoofd te bieden ben 
ik een jaar of tien geleden na lang aandringen gestart met de 
Start-to-Run cursus bij PH. Een wereld ging voor me open: van 
het dodelijke eerste stukje strompelen van atletiekbaan tot aan 
de eerste kruising brachten trainers als Wim Akkermans en 
Alphons Goossens me geleidelijk tot een respectabele 5 km. 
Naast de gezelligheid was het vooral de hernieuwde energie 
die dat me bracht en die me ook vooruit hielp in mijn dagelijkse 
werkleven. Toen ik dit dus enkele weken terug vertelde tijdens 
die reünie, werd het alom bevestigd. De meesten hadden het 
hardlopen in de loop der jaren ontdekt als vorm van ontspan-
ning door inspanning en als bron van hernieuwde energie. Ove-
rigens waren ook enkelen door langdurige blessures er alweer 
mee gestopt. Toen een van die oud-studiegenoten hoorde dat 
ik de Start-to-Run bij Prins Hendrik in Vught had gedaan en 
daar nog steeds tweemaal in de week liep was hij meteen vol 
ontzag. Hij kende PH nog uit zijn tienerperiode toen hij op hoog 
niveau aan atletiek had gedaan en was op baanwedstrijden 
overal in het land atleten van PH tegengekomen. ‘Echte prijs-
vechters’ volgens hem, en PH was toen al echt een belangrijke 
speler in atletiekland. Vreemd eigenlijk, dit ben je je lang niet 
altijd bewust, realiseerde ik me later, maar PH is natuurlijk al 
heel lang een vereniging van grote naam en faam. En dat is het 

nog steeds; denk alleen maar aan het feit dat we nu het NK 
voor Junioren mogen organiseren. Iets om best trots op te zijn. 
Tegelijkertijd realiseer je je dat dit niet iets is dat automatisch 
gebeurt en zich voortzet. Uiteindelijk is een vereniging er voor 
z’n leden maar blijft er vooral ook door z’n leden. En dat is pre-
cies de gedachte die maakte dat ik uiteindelijk maar ja zei toen 
me werd gevraagd om voorzitter te worden van de Loopsport-
commissie, overigens nog zonder daar meteen een duidelijk 
beeld bij te hebben. Dat beeld zal vanzelf wel komen in de loop 
van de tijd. Vooralsnog weet ik wel wat ik belangrijk vind voor 
de loopsport en dat wil ik u niet onthouden.
Allereerst heb ik me voorgenomen in de huidige structuur en 
opzet van de loopsport geen grote wijzigingen aan te brengen. 
Enkele jaren terug zijn door Maria Dooyenburg (onze alom aan-
wezige trainingscoördinator) en Peter Peeters (mijn zeer ge-
waardeerde voorganger) grote wijzigingen aangebracht in de 
structuur en opzet van de loopsport. Sindsdien bestaat er een 
duidelijke opbouw qua niveaus met heldere afspraken om de 
doorstroming van atleten van het ene naar het volgende niveau 
mogelijk te maken (zie website PH loopsport). Ik denk dat daar-
mee de trainingsopbouw per niveau sterk is verbeterd en zie 
dus geen dringende reden die te veranderen. Tegelijkertijd 
denk ik dat er wel verbetering mogelijk is in de uitvoering en 
daarmee enige verdere professionalisering. Een voorbeeld: 
binnen de A-groepen wordt op dit moment nog niet echt ge-
werkt met een jaarplan. Ik denk dat het voor zowel de trainers 
als lopers goed zou zijn wanneer we dit wel gaan doen, waarin 
per periode verschillende accenten kunnen worden aangege-
ven in soorten looptraining en soorten loopscholing en vervol-
gens de individuele trainingen daarop af te stemmen. Ik denk 
dat er zo op alle niveaus wel verbeteringen mogelijk zijn en het 
is aan de loopsportcommissie om in overleg met trainers tot 
verdere professionalisering te komen.
Een ander voornemen heeft betrekking op de kwaliteit van de 
trainers. Hardlopers en wandelaars die bij PH komen trainen 
mogen ervan uitgaan dat het lopen bij een vereniging niet al-
leen veel extra gezelligheid oplevert ten opzichte van het indivi-
dueel lopen, maar dat het ook onder deskundige leiding ge-
beurt. Ook hierop zijn de afgelopen jaren grote vorderingen 
gemaakt. Diverse nieuwe assistent-trainers zijn intern binnen 
PH opgeleid, sommigen ervan zijn zelfs doorgestoomd naar 

Van reünie
      tot PH-Loopsportcommissie
Enkele weken terug had ik een reünie van oud-studiegenoten uit Nijmegen. Het was duidelijk dat 
de wereld van eindeloos uitgaan, diep doorhalen en tussendoor net zo vrolijk boven de studieboe-
ken hangen, ver achter ons lag. We waren allemaal verworden tot regelmatig levende vijftigers/
zestigers. Vrij terloops vertelde ik over mijn hardloopgeschiedenis die overigens pas op late leef-
tijd is begonnen.



het volwaardige trainer-3 niveau van de Atletiekunie, anderen 
hebben een uitgebreide trainerscursus Nordic-Walking ge-
volgd, en daarnaast wordt er op onregelmatige momenten een 
thematische scholingsbijeenkomst voor trainers aangeboden. 
Allemaal hartstikke goede initiatieven en het is mijn voorne-
men dit met hernieuwde energie te continueren en verder uit 
te bouwen. Samen met Maria Dooyenburg als trainingscoördi-
nator is al de afspraak gemaakt voor het komend jaar een nieu-
we reeks van thematische scholingsbijeenkomsten te organi-
seren voor onze trainers. Daarnaast willen we acties gaan 
ondernemen om het trainerscorps verder uit te bouwen. De 
vereniging groeit en bloeit en dit vergt doorlopende aanwas 
van nieuwe, goed opgeleide, trainers. Ik hoop zo vanuit de 
Loopsportcommissie ook bij te kunnen dragen aan de verdere 
professionalisering van het trainerscorps.
Afsluitend toch nog even terug naar de reünie. Toen we onder-
ling inventariseerden wie er nog aan het lopen was bleek dat 
velen het enkele jaren hadden volgehouden maar uiteindelijk 
toch vanwege blessureleed hadden opgegeven. Ook ik ken dat 
gevoel van langdurige blessure en ‘uit de running zijn’. Terugko-
men na zo’n langdurige periode is moeizaam en gaat vaak ge-
paard met veel vallen en opstaan. Ik denk dat veel lopers der-
gelijke ervaringen kennen. Tegelijkertijd denk ik dat een 
professionele organisatie hierin ook een rol heeft te vervullen, 

zowel in het voorkomen van blessureleed, het monitoren ervan 
wanneer het toch gebeurt, alsook het bijdragen aan herstel en 
terugkeer van de loper. Op dit laatste gebeurt al veel; op het 
voorkomen en monitoren valt heus nog wel wat te verbeteren. 
Vanuit de Loopsportcommissie hoop ik dat we hierop echt een 
bijdrage kunnen leveren zodat we minder geblesseerden zullen 
krijgen en wanneer het onverhoopt toch misgaat, dezen zich 
niet buitengesloten voelen, maar actief kunnen gaan werken 
aan hun herstel. Kortom: een vereniging die er ook staat als het 
eens even wat minder gaat. Wat zo’n reünie  van oud-studen-
ten al niet losmaakt.

Stan Geertman

Lopen voor onderzoek naar Huntington

Tijdens de komende Dam-tot-Damloop, op 17 september, lopen Twan en Hetty ten Haaf uit Vught met een speciaal doel mee. Ze 
willen geld bijeen brengen voor onderzoek naar de ziekte Huntington: een relatief onbekende ziekte met een erfelijk karakter. 
Twan en Hetty zijn de kinderen van de jongste zus van Teun Stoffelen. Teun is bij Prins Hendrik lid geweest van de oudertrim-
groep. Hij was ook actief als jurylid bij wedstrijden. Dat kan hij echter al geruime tijd niet meer.

In 2012 werd bij Teun Huntington vastgesteld. Zijn familieleden hebben zich ook laten testen en daarbij is duidelijk geworden dat 
er meerdere mensen uit de familie met deze ziekte geconfronteerd zullen worden, of zelfs al zijn. Twan en Hetty hebben als stre-
ven om minimaal 2.000 euro bijeen te brengen voor onderzoek naar de erfelijke ziekte die hun familie zo raakt. Een bijdrage om 
hun strijd te steunen kan worden overgemaakt op hun persoonlijke actiepagina: http://www.zzf.nl/actionpage/twan-en-hetty-
rennen-voor-onderzoek-naar-huntington. 

Bij voorbaat dank, zeker ook namens Teun.
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Het is niet makkelijk om een weekend (en eigenlijk al veel lan-
ger van tevoren) samen te vatten zonder daarbij belangrijke en 
mooie delen van het voorbije NK over het hoofd te zien.  We 
gaan gewoon beginnen en dat is ergens bij het begin. Op 
woensdag of dinsdag of zo. Toen begon voor de kabelleggers 
van Prins Hendrik het werk. Want geen NKJ zonder elektrici-
teit. Vele honderden meters kabel liepen over het terrein en 
mannen als Ad, Karel en Tonnie hebben uren gesleept om te 
zorgen dat alles kon en bleef draaien. Geen pizza en hamburger 
of geluid en uitslag zonder de kabels,die deze mannen in hun 
handen hebben gehad.

Aankleding
Natuurlijk werd er ook voor aankleding van de baan gezorgd. 
Extra tribunes, tenten, vlaggen, ballonnen en nog veel meer. 
Het hoort er allemaal bij. Terwijl daar nog vele mensen mee 
bezig zijn, druppelen de eerste atleten al binnen. Het is haast 
onmogelijk om alle prestaties te vermelden, maar enkele zullen 
we hier toch nog even belichten.
Het druppelen werd bij het eerste onderdeel, notabene het PH-
nummer de 400m horden, vervangen door een stortregen. La-
ter kwam er nog een stortregen, maar dan aan reacties over de 
beslissing van de jury d’appèl om de 
race over te lopen. Genoeg daarover, 
meer informatie vind je op de verschil-
lende social media.

Bij een jeugd NK zijn er soms atleten die 
het hele weekend in actie komen. Zo 
won de Groningse Jorinde van Klinken 
twee keer goud en een keer zilver met 
kogelstoten , -slingeren en discuswer-
pen. Op vrijdag won de Rotterdamse 
Diane van Es een spannende 5000m 
race en zij leek ook met het goud op de 
1500m aan de haal te gaan. Letterlijk op 
de streep werd ze geklopt door Jasmijn 
Bakker die een harde versnelling had in-
gezet en zo het goud wegkaapte.  Prins 
Hendrik bleef angstvallig lang droog 
staan op de medaillespiegel. Wel finale-
plaatsen, maar net niet goed genoeg op 

de 400m, 1500m, kogel, speer, noem maar op. Op zondagmid-
dag was het eindelijk de beurt aan posterboy Koen Koenders. 
De A-junior sprong zich direct het podium op met een hoogte 
van 4.50 meter. Toen kwam het tactische spel van springen en 
overslaan. Dat betekende dat Koen met drie sprongen op 4.65 
meter het goud naar zich toe kon trekken. Dat lukte net niet, 
maar hij kreeg wel een zilveren medaille omgehangen.

Dat gebeurde met het stemgeluid van 
André van Kreij, een van de vele vrijwil-
ligers die liefdevol werden opgevangen 
door Ineke Boutkam, de moeder van 
alle vrijwilligers, van wedstrijdleider tot 
de jongste mandjesdragers die in weer 
en wind (en ook veel regen) op de baan 
te vinden waren. Om de hongerige 
monden te vullen werden honderden 
broodjes gesmeerd, de plastic regen-
capes werden vakkundig geknoopt zo-
dat ook de allerkleinsten niet helemaal 
nat werden. Tijdens het weekend dien-
den zich spontaan vrijwilligers aan, een 
baancommissaris hier, een sjouwer in 
de baanploeg daar. Steeds meer taken 
konden worden opgevangen.
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NK junioren
   zet Prins Hendrik op de kaart
De positieve reacties na de NK atletiek voor junioren waren niet van de lucht. Atleten die tevreden 
terugkeken met pr’s en medailles, coaches die goede races zagen, publiek dat sprak van een goe-
de vibe op het sportpark, journalisten die goed konden werken, opgewonden vrijwilligers  en zelfs 
de professionals van het geluid die de organisatie complimenteerden met een strakke wedstrijd. 
Prins Hendrik heeft zich met deze wedstrijd weer een grotere plek op de atletiekkaart van Neder-
land gegeven.



Natuurlijk was er veel publiek aanwezig op het Stadhouders-
park. Bij een jeugdtoernooi zijn dat natuurlijk vooral familie,  
vriendjes en vriendinnen. Een flink aantal bondscoaches was 
aanwezig, net als de technisch directeur van de Atletiekunie. 
Ook was er een trotse pauw te vinden. Die werd vooral gespot 
op de zonnige zondagmiddag. Zijn naam: Rien van Haperen, 
trots op zijn ridderorde, maar vooral trots op het hele grote at-
letiekfeest dat ‘zijn’ Prins Hendrik had weten te organiseren 
met alle vrijwilligers!

Bart van Aalst

Wat is jouw PH-waarde?
Brainstormend over hoe we meer leden en ouders van jeugdleden betrokken kunnen krijgen bij de te 
vervullen werkzaamheden binnen onze club, kwamen we op het idee om onder de noemer van “Wat 
is jouw PH-waarde?” de komende tijd meer aandacht en hulp te gaan vragen om onze mooie club 
draaiende te houden. Waar andere clubs terugvallen op verplichte werkzaamheden, betaalde krach-
ten, afkoopregelingen etc. willen wij binnen PH toch vooral met echte vrijwilligers de toekomst in.

Het PH-gevoel is lastig te omschrijven, en door ons grote diver-
siteit in sportaanbod ook voor iedereen anders. Maar wat in het 
algemeen voor onze 2.000 leden geldt, is dat ze trots zijn op 
onze club. Bijna iedereen in Vught begint met bewegen bij Kleu-
tergym van PH en als ze willen kunnen ze te op hoge leeftijd 
actief blijven in wandel- of nordic walking groepen. Daar tus-
senin zit van alles. Atletiek of turnen op topniveau? Het kan bij 
PH. Bewegen op muziek of wekelijks trimmen? Het kan bij PH. 
Fantastisch om te zien dat iedereen hier zijn ding kan doen. 
Maar we hebben een probleem. Als deze activiteiten moeten 
opgezet, gecoördineerd en uitgevoerd worden. Daarnaast 
moeten we communiceren, sponsors werven, besturen, ma-
nagen etc. etc. Vrijwel al deze taken worden gedaan door vrij-
willigers binnen besturen en commissies, naast hun dagelijkse 
werkzaamheden. Betaald werk kennen we binnen PH slechts 
bij trainers en trainerscoördinatoren.  Daarnaast hebben we na-
tuurlijk nog een grote groep onmisbare mensen die zo af en toe 
een klusje doen. Het probleem is echter dat er nu te veel druk 
ligt op een beperkte groep mensen en dat er daardoor dingen 
blijven liggen, niet optimaal verlopen of soms gewoon niet 
goed gaan. We hebben dus hulp nodig!

Hoe kan jij jouw PH-waarde verhogen?
Dat is eigenlijk heel simpel. Kom ons helpen. We hebben door 
het grote aantal leden een enorme diversiteit aan kennis en 
kunde in huis. Het zou fantastisch zijn als je dit ook zou willen 
inzetten voor onze club. Het maakt niet uit wat het is en hoe-
veel tijd je beschikbaar hebt (of moet ik zeggen prioriteit, want 

tijd heeft eigenlijk niemand meer), we hebben je nodig om de 
club nog beter en mooier te maken, maar vooral ook om toe-
komstbestendig en de mooiste club van Vught en omstreken 
te blijven.

Kom dus in actie en meld je nu aan. Niet morgen (dan vergeet 
je het weer), maar vandaag nog.

Waar hebben we behoefte aan?
• Bestuursleden (Gym, Atletiek en Algemeen)
•  Commissieleden (Vrijwilligerscommissie, Sponsorcommis-

sie, Kantinecommissie)
• Communicatiespecialisten
• Trainers (Gym, Turnen, Atletiek, Loopsport)
• Boerenverstand
• Handen
•Voetjes
…

Van de PH-waarde ga je nog veel horen. Maar kijk uit dat deze 
niet te laag of te hoog wordt.
Aanmelden kan op info@ph.nl

We wachten op je …

Rob Pietjouw
Voorzitter PH-afdeling Gym
Lid Algemeen Bestuur
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Uitje woensdagochtend wandelgroep
Op woensdagochtend 31 mei vertrokken we op de fiets naar onbekende bestemming. Het tempo 
lag zo hoog dat zelfs Tom Dumoulin het niet bij zou kunnen houden. Aangekomen bij Jacobushof 
in Boxtel deden we ons tegoed aan koffie en gebak. Weer fris en uitgerust werd begonnen aan de 
tweede etappe. Die voerde naar Oirschot, naar meervallenkwekerij De Stroom. Daar werd ge-
luncht met … een broodje meerval, wat erg lekker was. 

Na de lunch was het tijd voor het informatieve deel. Allereerst kregen we binnen in de 
kwekerij uitleg over de vissen. Daarna volgde buiten een rondleiding over het terrein. 
Daar werd door onze gastheer ook nog een mooie groepsfoto gemaakt. Zelfs Lenneke 
was erbij!
Na nog een drankje op het terras ging de laatste etappe naar Haaren, waar we stopten bij 
het pannenkoekenhuis Belveren. Daar werd nog flink nagekeuveld over de mooie dag. Er 
was zelfs nog spektakel: de chauffeur van een aankomende auto had het kennelijk zo 
warm dat hij het nodig vond de sloot in te rijden. Daarna ging iedereen op eigen gelegen-
heid terug naar huis.

Het was een mooie dag. Graag wil ik de organisatie – Gerria, Irene en Rikie – een pluim 
geven. Ze hebben het heel goed gedaan. Chapeau!

Michel v.d. Luijtgaarden
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Officiële Ontvangst bij NK-Junioren

Het hoort er nu eenmaal bij, begrijp ik. Een officiële ontvangst voor genodigden bij een officieel 
kampioenschap. Dus togen zo’n kleine 100 genodigden op zaterdag 1 juli naar ‘het Kwartier’ om daar 
in de publieke ruimte elkaar te ontmoeten, een drankje te drinken en een hapje te happen. De orga-
nisatie was uiteraard in handen van de projectgroep NKJ 2017. PR-vrouwe Heleen Kortbeek nam 
derhalve kordaat het woord, met, traditiegetrouw, wat geworstel met de microfoon. De gekozen 
formule was helder: geen ‘sprekers’lijst maar een kort interviewtje met een aantal ‘prominenten’. En 
de microfoon blijft in handen van Heleen, want voordat je het weet gaan ze er mee lopen.

Hoge onderscheiding
         voor Rien van Haperen

Uiteraard kwam de voorzitter van Prins Hendrik, Bart van Leer-
dam, aan het woord om vooral zijn trots uit spreken over de 
organisatie en het aantal vrijwilligers, liefst 350. En de project-
leidster van de NKJ, Valentine Kortbeek, kwam natuurlijk ook 
aan bod. Mooi om te zien hoe, in deze opzet en met zoveel 
toehoorders, twee zussen naar elkaar moeten luisteren, terwijl 
ze misschien gewend zijn het einde van elkaars zinnen niet af 
te wachten. 
Het ging Valentine, begrepen we, vooral ook om de sfeer, zo-
wel tussen de deelnemers onderling, maar ook binnen de orga-
nisatie en op de accommodatie.
Ook actieve sportbeoefenaars kwamen aan bod: Femke Pluim 
(polsstokhoogspringster) en discuswerper Erik Cadée , beiden 
trainend bij Prins Hendrik, vertelden over hun ambities en het 
belang van de NKJ als motivatiemoment.
En dan gebeurt natuurlijk toch waar 
Heleen al bang voor was: burge-
meester Roderick van de Mortel 
nam de microfoon in beslag. En gaf 
die ook niet meer terug.
De Vughtse burgervader kon nau-
welijks verhullen dat hij zo kan ge-
nieten van sportieve activiteiten van 
anderen, dat hij trots was op de ver-
eniging Prins Hendrik, die ook met 
deze NKJ ‘Vught’ weer nationaal op 
de kaart zette en dat hij zich ver-
baasde over het feit dat dit allemaal 
zonder subsidieaanvraag aan de ge-
meente tot stand was gebracht. Hij 
zegde steun toe bij mogelijke pro-
blemen achteraf. Om daarna over te 
gaan op heel wat anders:
Want het kan u bijna niet ontgaan 
zijn: tijdens de officiële ontvangst 
bij de NK atletiek voor junioren werd 
Rien van Haperen tot zijn eigen ver-
rassing door burgemeester van de 
Mortel benoemd tot Officier in de 
Orde van Oranje-Nassau. Nou had 

Rien natuurlijk al eerder wat huldeblijken mogen ontvangen: hij 
had immers de sportpenning van de gemeente Vught al op zak 
en hij was al erelid van Prins Hendrik en hij was al erelid van de 
Atletiekunie. (Let wel: voor Rien is Prins Hendrik altijd ‘Prins 
Hendrik’ en niet ‘PH’ en is het de ‘Koninklijke Nederlandse At-
letiek Unie’ en niet KNAU!)
Toch moet het hem opgevallen zijn dat onder de genodigden 
een van zijn bondgenoten in het streven de EK Atletiek naar 
Amsterdam te krijgen, de Amsterdamse wethouder Eric van 
der Burg, aanwezig was. En datzelfde gold ook voor de voorzit-
ter van de Atletiekunie, Theo Hoex. Het gaf die onderscheiding 
op zaterdag voor Rien uiteraard extra glans.

Rien van Haperen, nog steeds actief binnen Prins Hendrik als 
voorzitter van de Vrienden van Prins Hendrik, benadrukte in zijn 

dankwoord dat Prins Hendrik voor 
hem altijd een vereniging en inspira-
tiebron is geweest en nog steeds is. 
Een vereniging die laat zien dat sa-
menwerking een voorwaarde is om 
ambitieuze doelen te bereiken. Al-
leen samen met anderen heeft hij 
datgene kunnen doen wat tot deze 
onderscheiding heeft geleid.

Blijft natuurlijk staan, dat iemand die 
boven het maaiveld uitsteekt het ri-
sico loopt in de schijnwerpers gezet 
te worden. Als je dat maar weet, 
Rien.

gvdb
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Ploeg 1 bij de mannen had de opdracht meegekregen om zich 
in ieder geval te plaatsen voor de finale. Voor de tweede ploeg 
was dit een bijna onhaalbare opdracht omdat zij na de eerste 
wedstrijd landelijk op de 21e plaats stonden. Met diverse Ne-
derlands kampioenen in de ploeg en ook met verschillende 2e, 
3e  en 4e plaatsen op het NK werd er op veel onderdelen ge-
streden voor de winst van de dag. Aan het eind van de dag 
waren er toch verschillende opvallende prestaties in de uitslag. 
Rik Verharen behaalde bij het hoogspringen de meeste punten 
van alle deelnemers. Ruud Postma werd 2e bij het kogelslinge-
ren. Jeroen Bronwasser werd tweede bij het verspringen. Bert 
van Lith behaalde de meeste punten op de 200m en Gerard 
Kitslaar was 2e qua punten op de 200m. Rob Bravenboer be-
haalde op 1 na de meeste punten op de 5km. In de breedte 
waren we goed vertegenwoordigd maar dat gold ook voor de 
andere ploegen. Niet alle masters staan hier vermeld maar 
competitie doe je met de hele ploeg dus iedereen is belangrijk. 
De eerste herenploeg heeft zich middels de 9e plaats landelijk 
geplaatst voor de finale in september. De 2e ploeg bleef staan 
op de plaats na de eerste wedstrijd 21e dus. 
 
De dames kwamen vooral om zo goed mogelijk te strijden tij-
dens deze wedstrijd. De eerste wedstrijd was het team terug-
getrokken dus de finale halen was niet mogelijk. Helaas was er 
op het laatste moment alsnog een afzegging met een blessure 

in de damesploeg waardoor we al vooraf wisten dat de esta-
fette niet gelopen zou worden. De resultaten waren echter 
zeer goed. Marlies van Woerden scoorde een PR bij kogelsto-
ten, Yvonne de Jonge deed dit op de 100m, Nancy Vernooij 
deed dit op de 200m en Maria Dooyenburg liep een PR op de 
3km met 4.5 meter per seconde wind tegen op het rechte stuk 
richting de finish. En wat ik ook niet moest vergeten te vermel-
den was dat Pieter van der Heijden de ploeg met veel enthou-
siasme coachte. De 8e plaats in deze wedstrijd was een keurig 
resultaat maar te weinig bezien over twee wedstrijden.
                                                                  
Het is nu afwachten wie de finale gaat organiseren. Op bijna 
alle onderdelen mogen er 2 atleten opgesteld worden (niet op 
speer) dus dan worden de 2 ploegen in elkaar geschoven. Ie-
dereen wordt zsm geïnformeerd hierover.
 
Iedereen bedankt voor zijn of haar inzet en Max Fitters dank 
voor het jureren.

Bert van Lith

Eerste mannenploeg masters
                  naar de finale
Zondag 25 juni werd in Zevenbergen voor de masters de tweede wedstrijd in de competitie geor-
ganiseerd. Na enkele weken prachtig weer was het deze dag net even wat minder met het weer. 
Gelukkig was het wel droog maar er stond een behoorlijke wind wat invloed had op verschillende 
prestaties. Michel van de Luijtgaarden heeft aan het begin van het seizoen voor de masters een 
shirt geregeld, deze werden door iedereen natuurlijk met veel trots gedragen.



Vier competitiefinales
            voor PH-junioren
Prins Hendrik heeft dit jaar met 13 juniorenteams deelgenomen aan de competitierondes van de 
Atletiekunie. De Junioren D hadden de meeste teams (5, waarvan 3 jongens en 2 meidenploegen), 
daarna kwamen de Junioren C met 4 teams (2 jongensteams, en 2 meidenteams), en in de hogere 
categorieën waren zowel de B-Jun als de A-Jun met 2 teams vertegenwoordigd, waarvan 1 jon-
gens- en 1 meidenteam per categorie. 

Naast de behaalde PR’s die in deze verschillende wedstrijden zijn behaald, is ook vermeldenswaardig dat Prins Hendrik de jeugd 
graag meeneemt op wedstrijd. C-Jun die bij de B-Jun deelnemen, B-Jun die bij de A-Jun deelnemen, en zowel B-, als A-Junioren 
die met de Senioren mee gaan op de competitie. Dit heeft uiteindelijk geresulteerd in 4 competitiefinales bij de junioren. Bij de 
C-Junioren hebben zowel de jongens ploeg 1 als de meisjes C ploeg 1 de finale (beste 12 ploegen van Nederland) gehaald, en bij 
de B-Junioren eveneens zowel een jongensteam als een meidenteam in september aan de start bij de competitiefinale! 

Er waren meer competitiefinales gehoopt, en er waren nog wat kansen, maar vooral bij de A-Junioren waren er wat tegenvallers 
in de laatste ronde waardoor zowel de jongens als de meisjes A net de finale hebben misgelopen. De D-Junioren hebben met 5 
teams laten zien dat zij veel (wedstrijd)atleten hebben, en kunnen hierop doorpakken de komende jaren. Atleten, gefeliciteerd en 
succes in september bij de finales!

Joep Janssen

Competitie junioren D
We deden met maar liefst 5 D-teams mee aan de competitie: 3 jongens-teams en 2 meisjes-teams. Voor ons was het de aller-
eerste keer. Het gaat heel anders dan bij de pupillen. Je  doet aan maximaal 3 onderdelen mee, dus niet alles. De trainers kijken 
wie het beste welk onderdeel kan doen, zodat het team zoveel mogelijk punten kan halen. Het gaat allemaal heel officieel. Met 
startblokken en met elektronische tijden en zo. Eigenlijk net als op televisie. 

Er waren 3 wedstrijden. De eerste was in Gemert, de tweede in Best en de derde in Helmond. In het hele land worden dan com-
petitiewedstrijden gehouden met precies dezelfde onderdelen. Je doet dus meteen mee aan de landelijke competitie.
Er waren veel persoonlijke records gevestigd. Iedereen heeft het supergoed gedaan. 
En landelijk hebben we mooie plaatsen behaald. De meisjes eindigden landelijk als 28e. Het tweede team werd 172e.
De jongens kwamen net niet in de finale en werden 13e in de landelijke competitie. Dat was heel jammer. Ze kwamen 100 punten 
te kort voor de 12e plaats maar wel een supergoede prestatie. Volgend jaar gaan we het opnieuw proberen.
Het 2e team werd 66e en het derde team 144e.

Groetjes van Lans Timmermans en Luc de Kruijf 
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Clubkampioenschappen
     gymnastiek geslaagd
In het weekend van 24 en 25 juni hadden we clubkampioenschappen namens de gymafdeling. Er 
was gekozen voor een nieuwe opzet. Geen vaste oefening op de 4 toestellen bij de recreatie. Maar 
5 toestellen. Sprong, brug, vloer en rek/balk en trampoline.

Er werd in blok-
ken geturnd van 
20 minuten per 
toestel in groe-
pen van maxi-
maal 10 kinde-
ren. Hierdoor 
kwamen ze va-
ker aan de beurt 
per toestel en 
konden de ou-
ders dus ook 

meer genieten van hun kinderen. Het was een soort open trai-
ning. Maar wel met een diploma en een gouden medaille voor 
ieder kind. Ook de acro was aanwezig en deze dames werden 
gejureerd. De winnaars hier waren Nienke Verberne en Juul 
Draijer. Bij de selectie heren onderbouw op zaterdag was Ro-
bin den Haak de winnaar en bij de dames onderbouw Lisa van 
Boxtel. Lisa won bij de A selectie en Evy Haase was de beste 
bij de B selectie. Op zaterdag werd Nederlands kampioen Guus 
van Sonsbeek in het zonnetje gezet en kreeg Lisa van Boxtel 
de stimuleringsprijs. 

Zondag
Op zondag won Milan Huijbers bij de onderbouw. Bij de boven-
bouw waren er 2 teams van 7. Met 4 heren en 4 dames en met 
3 dames en 4 heren. Ze moesten op ieder toestel een turner/
ster uitkiezen en die streed tegen de  andere uitverkorene, dit 
werd een leuke gezellige strijd met team B als winnaar. Sanne 
Breeschoten, Puck Werneke, Sandra Janssen, Yoah van der 
Loo, Joost van Gerven, Mart Hellemons en Luc Hooymans. 
Ook hier werden de Nederlandse kampioenen gehuldigd. Sil-
vester Assmann, Pepijn Habraken en Stijn Kamp. Hier werd 
Pepijn nog extra in het zonnetje gezet als sportman van het 
jaar. Waarna de recreanten de dag weer afsloten. 
Voor de organisatie, trainers, ouders en kinderen was het weer 
een zeer geslaagd weekend. 

Wies Janssen
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Turnseizoen dames
          bijna ten einde
De dames van Prins Hendrik hebben voor het eerst deelgenomen aan de Open Bredase Kampioen-
schappen, wat een groot succes was. De pinksterdagen waren goed gevuld.

We begonnen op zaterdag met: Instap d1 Kirsten Brinkhoff 
werd knap 6e, Evy Haase8e maar had de beste sprong in haar 
categorie. Pupil 1 d1 Isabel van de Pol 9e met een 1e plaats 
op brug, Benthe Harmsen 10e , Riva Chan 11e en Isis Verhoe-
ven 13e dicht bij elkaar in de middenmoot maar weer stappen 
gezet. Op zondag: Junior Tamara van Boxtel dankzij een 3e 
plaats op brug en een 3e plaats op vloer werd ze allround 3e 
ofwel een welverdiende bronzen medaille voor haar.
Pupil 2 d1 Daphne Boers werd 12e. Junior 3e divisie Manon 
Boers turnde haar eerste volledige oefening dit seizoen en dat 
deed ze prima met een goede 5e plaats. Puck Werneke werd 
hier 8e maar turnde de 2e balkoefening.
Jeugd 1n3 Lisa van Boxtel werd knap 5e maar ze overtrof zich 
op sprong en werd hier 1e. Jeugd 1n4 Maartje de Werdt werd 
12e, draaide 3 goede toestellen. Nienke Cornelissen deed het 
super 1e op balk 2e op brug 3e op vloer bracht haar naar een 
zilveren medaille mooie 2e plaats voor haar.
Op maandag weer verder met: Junior 2e divisie Anne van den 
Akker en Fleur de Krijger, beide dames turnden niet hun beste 
wedstrijd mar straalden beide op vloer in totaal werden ze 18e 
en 19e. Pupil1 n2 Molly McCluney werd 16e maar een mooie 
3e plaats op sprong, Fenna Bergman 18e en Imke Stevens 21e. 
Junior 1e divisie Sandra Janssen kwam als laatste in actie en 
door een 2e plaats op sprong en een 2e plaats op vloer ein-
digde ze op de 6e plaats. Een leuk toernooi waar we zeker te-
rug willen komen.

Valkenswaard
In Valkenswaard werden op 10 juni teamwedstrijden georgani-
seerd en onze d1 dames kwamen met een sterk team aan de 
start. Isis, Benthe, Isabel, Evy en Daphne droegen allemaal 
hun steentje bij daar waar er maar 3 dames mogen turnen per 

toestel. Lang lagen ze op bronzen koers maar gingen toch te-
vreden naar huis met hun knappe 4e plaats. In Best werden op 
18 juni toestelkampioenschappen gehouden voor de onder-
bouw dames. 32 prijzen waren er te winnen, hierbij de top 3 
per toestel:

Sprong: B Sprong A Brug B Brug A

1e plaats 
Kirsten

1e plaats Imke 1e Daphne 1e Nienke

2e plaats 
Evy

2e plaats Lisa 2e Evy 2e Imke

3e plaats 
Isabel

3e plaats 
Maartje

3e Isabel 3e Lisa

3e riva

Balk B Balk A Vloer B Vloer A

1e Evy 1e Nienke 1e Benthe 1e Nienke

2e Kirsten 2e Lisa 2e Evy 2e Lisa

3e Benthe 3e Imke 2e Isabel 3e Maartje

Een leuke gezellige wedstrijd met veel winnaars.
Voor de B onderbouw was er dit jaar een onderling klassement 
waarvan meerdere wedstrijden meetelden om zo te komen tot 
een seizoenswinnaar.

18 december tegen Best, 21 januari tegen OJC, 5 februari te-
gen HT 35, 26 maar een individuele wedstrijd en 18 juni de 
toestelkampioenschappen leverde het volgende resultaat:
1e Daphne Boers
2e Evy Haase
3e Benthe Harmsen

4e Isabel van der Pol
5e Isis Verhoeven
6e Kirsten Brinkhof
7e Riva Chan
8e Izara Sassabone
Deze top 3 ontvangt tijdens 
de clubkampioenschappen 
een mooie bokaal voor hun 
werk. Al met al een leerzaam 
jaar en op naar het nieuwe 
seizoen.

Wies Janssen
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We sliepen in een jeugdherberg dichtbij de atletiekbaan. Zo 
konden we 's morgens op tijd aanwezig zijn en hoefden we niet 
te vroeg op te staan om vanuit Nederland te vertrekken. Bij de 
jeugdherberg zat een voetbalveld waar we in de avond nog een 
potje gevoetbald hebben. Verder was er een tafeltennistafel 
waar we ook nog een toernooitje hebben gedaan. In de jeugd-
herberg sliepen ook Fransozen en Duitsers die ook aan de 
wedstrijd deelnamen. 
's Morgens stonden we om 11 uur op de atletiek baan waar we 
onze nummers op gingen halen. We kregen van de wedstrijd 
een shirt en een startersbag. Om 12 uur begon het hoogsprin-
gen waar Julius en Floris aan mochten deelnemen. Uiteindelijk 
kwamen ze beiden op een hoogte van 1,65 en wisten jammer 
genoeg niet in de top 8 te komen. Daarna begonnen de horde 
series voor Rens die heel knap de finale wist te halen in een tijd 
van 11,79 op de 80 meter horden. Het kogelstoten voor Mats 
verliep in het begin wat stroef, maar hij kwam tot een afstand 
van 13,45 meter en eindigde uiteindelijk op een mooie 4e 
plaats. Toen werd het tijd voor de finale 80 meter horden voor 
Rens waar hij een tijd liep van 11,93seconden en een 8e plaats 

behaalde. Floris ging daarna verspringen waarbij hij het moeilijk 
had met zijn aanloop en uiteindelijk 1 geldige sprong had van 
5,94m, met die afstand is hij 2e geworden. Het speerwerpen 
was lastig omdat de speerwerpers moeite hadden met de har-
de wind uiteindelijk wist Mats een afstand van 40,00 meter te 
werpen waarmee hij 6e werd. Eindelijk begonnen de estafet-
tes waar de meiden Milou, Hanna, Sterre en Isabel liepen. Zij 
begonnen met de 4x100 meter waar ze een tijd liepen van 
51,75 en de 5e Plaats haalden. De jongens liepen daarna waar 
Julius, Lars, Mats en Max liepen zei liepen een tijd van 46,48 
waar ze uiteindelijk 3e mee werden. We hebben een hele 
mooie dag gehad en op de terugweg langs de Mac met z’n al-
len als afsluiting 

Geschreven door Julius en Max

2e competitiewedstrijd CD-junioren
Op 27 mei was de dag van de 2e competitiewedstrijd in Best. We werden een dag van tevoren al 
gewaarschuwd voor erge hitte. Het zou namelijk wel 30 graden worden die dag. Of we veel drin-
ken, zonnebrand en schaduw mee wilden brengen.

Op de bewuste dag hadden we 5 tenten meegenomen van PH om een beetje beschut te kunnen zitten. Dat was maar goed ook, 
want het bleek ook inderdaad heel erg warm. Maar ondanks deze hitte moesten we toch flink aan de bak. Een paar atleten deden 
nl. niet mee op deze dag en dat was best jammer, omdat deze wedstrijd best belangrijk was voor onze teams. De meisjes C-juni-
oren bijvoorbeeld moesten hard hun best doen om nog hoog in de wedstrijd blijven. Dit was goed gelukt! Ze waren deze wedstrijd 
maar 2 plaatsjes gezakt. Hiermee stonden ze nog 5e van Nederland. Ook de jongens C-junioren hebben het ondanks de hitte 
goed gedaan. Zij stonden na de wedstrijd 9e. Nadat we de 5 tenten hadden opgeruimd, verliet de PH-ploeg als laatste de baan in 
Best.

Nadine van den Hoogen (MC1)

Ruhrgames 2017
Op donderdag 15 juni zijn we met een groepje atleten en trainers van Vught naar Hagen in Duits-
land vertrokken. Hier zouden dit weekend de Ruhrgames plaats vinden. Alle atleten die meegin-
gen hadden zich op 1 of meerdere onderdelen geplaatst om hier aan deel te nemen. Zowel de 
jongens al de meisjes hadden zich geplaatst voor de 4x100m estafette. Verder werd er nog deel-
genomen op de onderdelen: kogelstoten, hoogspringen, verspringen, speerwerpen en horde.



Harry Schulting Games 2017

Achter de schermen – deel 3
Was het een voorproefje voor het NK Junioren op onze eigen baan? Ruim een maand voor dat 
grootse evenement, ‘testten’ we onze wedstrijdorganisatie en mochten we weer van een succes 
spreken. Op 1 serie zonder tijd na, bezorgden we voor een recordaantal deelnemers mooie wed-
strijdomstandigheden gesteund door zonnig weer. 

Net zoals ieder jaar beloonden we de nummer 1, 2 en 3 met prijzengeld. Voor extra motivatie en 
inspiratie voegden we dit jaar een baanrecordbonus toe. Wie een baanrecord verbrak mocht re-
kenen op 50 euro extra prijzengeld. En natuurlijk dachten wij ergens ook wel ‘hopen dat het er 
niet te veel zijn’, want zo’n onzekere post op de begroting is niet heel handig. Maar zouden het er 
wel veel worden, dan wisten we ook zeker dat het een goede wedstrijd was. En het werd…. 
Tromgeroffel… 9 nieuwe baanrecords! 
€450 aan extra prijzengeld, maar met liefde uitgedeeld. Zeker aan onze eigen Melissa Boekelman 

die de kogel over de 18(!!) meter stootte en Lars Timmerman die in een jaar waarin het speerwerpen in Nederland een vlucht 
neemt (o.a. een nieuw Nederlands record) de overwinning op zijn eigen baan veilig stelde. 
Door een niet nader te noemen sponsor, maar het zou kunnen dat zijn naam hetzelfde is als de naam van onze wedstrijd, voegden 
we dit jaar ook een dagprijs voor het talent van de dag toe. Minke Bisschops mocht zich de eerste winnares van deze prijs noe-
men, omdat zij als C-juniore naar een geweldige overwinning op de 100m bij de vrouwen sprintte in 11,86s (in de serie al 11,84). 
Doen atleten mee voor het prijzengeld? Nee. Maar helpt het dat we hun prestaties belonen? Jazeker. Wederom een woord van 
dank aan onze sponsoren die dit ook mogelijk maken. Maar laten we ook alle juryleden en vrijwilligers niet vergeten die er voor 
zorgen dat de atleten zich enkel met hun eigen prestatie bezig hoeven te houden. En aan de vele bezoekers die er 25 mei weer 
stonden. We hebben iets goeds in handen. Dus kom maar op met editie 15. Prins Hendrik 110 jaar oud in 2018, de HSG 15… we 
voelen een feestje aankomen!  

Heleen Kortbeek
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Hardlopen zit in ons bloed.
We kennen het plezier, de verslaving, de 
vermoeidheid, de spierpijn, de emotie 
en de voldoening.
Daarom nemen we ook alleen genoegen 
met de beste producten. Want alleen 
dan kun je het beste uit jezelf halen. 
En alleen dan kunnen we jou zo goed 
mogelijk van dienst zijn met spikes, 
trainings- en wedstrijdschoenen en de 
leukste en beste hardloopkleding en

accessoires.
Spaar voor 15% korting met je Run2Day 
Card in combinatie met je lidmaatschap 
van de atletiekvereniging of ontvang 
10% kassakorting. 

Run2Day maakt hardlopen nog leuker.

Run2Day Den Bosch 
Van Berckelstraat 2
5211 PH Den Bosch
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Ik loop voor TSC
In oktober loop ik de halve marathon van Eindhoven! “Nou en” denk je misschien, maar dit keer 
doe het ik niet alleen voor mijzelf! Ik wil graag mijn sportieve doelen combineren met dat wat mij 
het meeste aan het hart gaat.

Salade met groene asperges en jonge spinazie
Lunchgerecht of voorgerecht voor 4 personen

Nodig:
600 gram (kleine) groene asperges, houtige uiteinden verwijderd
8 plakjes gerookte bacon
400 g jonge spinazie
scheut raapzaadolie of olijfolie
beetje citroensap
50 g geitenkaas
Grillpan (of elektrische grill)

Bereiden
Verwarm de grill tot hij heet is. Draai dan het vuur iets lager. Grill de asperges ongeveer 10 minuten, keer ze regelmatig zodat ze mooi al 
dente worden. Snijd ze in stukjes. Bak de plakjes spek in een pan: zet hiervoor de pan op het vuur en voeg meteen de plakjes toe, dus in 
een koude pan. Daardoor verbranden ze niet en worden ze mooi goudbruin. Draai ze regelmatig om. Schaaf de kaas in kleine stukjes.
Verdeel de spinazie over de borden. Verdeel de asperges erover en het spek en stukjes geitenkaas. Sprenkel de olie en de citroensap 
eroverheen. Maak op smaak met wat zout en versgemalen peper.

En voor je gezondheid:
Het aspergeseizoen is afgelopen, maar de groene asperge is het vrijwel het hele jaar door verkrijgbaar. Dit gerecht bevat veel vitamines 
zoals vitamine C, B-vitamines, foliumzuur en vitamine E. Verder bevat het veel mineralen zoals kalium en magnesium. Door de hoge voe-
dingswaarde van dit gerecht kan het bijdragen aan een goed functioneren van de spieren en een gezonde bloeddruk. Niet alleen lekker 
maar ook fijn voor je lijf.

(Bijna) iedere Kangoeroebode een recept, verzorgd door Annet van Esch. Zij werkt als fotograaf en (sport)voedingsadviseur (www.nonon-
sensehealtplan.com). Voor o.a. haar blog en dit blad fotografeert ze gerechten en voorziet ze van een gezondheidsanalyse.

recept van de maand

Wie ben ik? 
Ik ben Irina, hardloopster, getrouwd met Joost en samen zijn 
wij de trotse ouders van onze Florijn. Bij mijn zoon is op jonge 
leeftijd de ziekte Tubereuze Sclerosis Complex, TSC vastge-
steld. Een zeldzame ziekte die gepaard kan gaan met afwijkin-
gen van de huid, de hersenen, de nieren en andere organen. 
Hierdoor is elke dag er één met zijn eigen uitdagingen. Ik loop 
zelf sinds 2010 bij PH, ook al weer 7 jaar! Elke week trouw 2 
keer, een heerlijk moment voor de ontspanning. Mijn vorige 
halve marathon was ruim 3 jaar geleden en ik kan me herinne-
ren dat ik deze behoorlijk pittig vond. Dus dit voornemen com-
bineren met mijn goede doel maakt mij extra gemotiveerd.

Sponsoren? 
Ik wil het gevoel van machteloosheid omzetten in ‘iets’ te kun-
nen doen. Bewustwording creëren en geld inzamelen voor 
deze zeldzame ziekte. Het bedrag dat ik bij elkaar loop zal ik 
overmaken naar de Stichting Tubereuze Sclerosis Nederland, 
STSN. Zie voor meer informatie hun website: www.stsn.nl

Help je me mee een mooi bedrag te verzamelen?
Ik heb een rekeningnummer geopend: NL 05 RABO 3465 
8030 78 t.n.v. F.S. Wanders. Als voorbereiding loop ik in 
september de Dam tot Damloop in Amsterdam en uiteraard 
de nodige trainingskilometers met mijn loopvrienden van 
PH. Op mijn blog irinawj.wordpress.com kan je meer infor-
matie vinden.

En hoe tof zou het zijn als 
Florijn in zijn buggy de 
laatste km naar de finish 
met me mee 'rent'. Ben 
jij of ken jij iemand met 
een hardloopbuggy?

Sportieve groet, Irina en 
Florijn.
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Turners van Prins Hendrik
      leveren geweldige prestaties
In Ahoy Rotterdam vonden in het weekend van 17 en 18 juni de Nederlandse Kampioenschappen 
Turnen plaats. Uniek in de geschiedenis van PH was dat er vier turners deelnamen op het allerhoog-
ste niveau (eredivisie). Dit hadden er overigens zes kunnen zijn, echter zijn er tijdens de voorberei-
ding twee sporters geblesseerd uitgevallen. De meeste deelnemers van dit NK turnen op één van de 
vier nationale/regionale trainingscentra. Het is dan ook bijzonder te noemen dat een vereniging zon-
der facilitaire en/of financiële steun van de turnbond zoveel sporters kan afvaardigen. Dit getuigt van 
een stukje kwaliteit, beleid en innovatie om de sporters naar een dergelijk niveau te begeleiden.

Op zaterdag vonden de meer-
kamp wedstrijden én de kwali-
ficaties voor de toestelfinales 

plaats. Bij de senioren heeft 
Karl Kosztka na 10 jaar zijn rentree bij Prins Hendrik ge-
maakt en turnde een fantastische wedstrijd. Op sprong kreeg hij 
een klap op zijn voeten bij een te diepe landing. Gelukkig kon hij 
zijn strijd voortzetten en zeker niet onverdienstelijk. Tot het laatste 
toestel stond Karl op de 3e plek. Helaas sloeg op vloer het noodlot 
toe en blesseerde hij zich zodanig dat hij zijn vloeroefening niet af 
kon maken. Daarmee verloor hij ook het zicht op brons en werd 
uiteindelijk 4e. Hij kwalificeerde zich wel voor de toestelfinales 
ringen en rekstok. De tweede senior van PH, de Vughtenaar 
Miesjel van Rooij, turnde op rekstok en voltige. Miesjel kwalifi-
ceerde zich knap voor de toestelfinale voltige. Bij de junioren kwa-
men Pepijn Habraken en Shane Muchow in actie. Beiden turnden 
drie toestellen en probeerden zich te kwalificeren voor de vol-
gende dag. Zowel Pepijn als Shane slaagden in hun missie en 
kwalificeerden zich ieder voor drie toestelfinales. 

Negen toestelfinales 
Ook de zondag was volle bak. De PH turners mochten aantreden 
in maar liefst negen toestelfinales. Pepijn Habraken was de meest 
succesvolle turner van PH met maar liefst drie medailles. Pepijn 
werd Nederlands Kampioen op sprong en veroverde zilver op rek 
en brons op vloer. Een ongekende prestatie voor deze talentvolle 
junior. De eveneens zeer talentvolle sporter, Shane Muchow turn-
de goede oefeningen maar kwam op de toestellen nog wat te 
kort in de moeilijkheid. Desondanks wist hij heel knap de bronzen 
medaille te veroveren.

Bij de senioren turnde Miesjel van Rooij een hele nette oefening 
op voltige. Zijn oefening had een hoge uitvoeringsscore en kwam 
daarmee heel knap tot een vierde plaats. Extra knap is het dat 
Miesjel na een periode van ruim een jaar afwezigheid door bles-
sures zich weer heeft terug geknokt naar dit niveau. Karl Kosztka 
mocht aantreden op ringen en rek. Twee finales met ijzersterke 
deelnemers. Op ringen moest Karl het opnemen tegen Yuri van 
Gelder (1e) en Anthony van Assche (2e). Laatst genoemde is 
sinds dit seizoen ook trainer bij Prins Hendrik, zowel bij de heren 
als bij de dames. Karl eindigde op ringen met een mooie oefening 
op een vijfde plaats. Op het toestel rekstok moest Karl het opne-
men tegen Olympisch Kampioen Epke Zonderland, die overigens 
werd onttroond als Nederlands Kampioen door Bart Deurloo. Karl 
turnde ook hier weer een geweldige oefening, maar kwam alleen 
halverwege vervelend ten val. Gelukkig kon hij zijn oefening wel 
goed afmaken. Op rekstok werd Karl zesde van Nederland. 

Ahoy Cup
Tijn van der Zwan (junior 2e divisie) turnde zijn finale van de Ne-
derlandse Kampioenschappen op 10 juni in Waalwijk. Dankzij zijn 
prestatie (beste 6) mocht Tijn in Ahoy deelnemen aan de Ahoy 
Cup. Tijn turnt in niveau vijf en alle turners uit niveau vijf namen 
het tegen elkaar op (junioren 1 uit de eerste divisie, junioren 2 
uit de tweede divisie en senioren uit de derde divisie). Tijn 
turnde een hele goede wedstrijd met hoge scores. Hij eindigde 
hiermee keurig op de zesde.

Mike Wiersema
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Autorijschool De Gier  |  Ranonkelstraat 13  |  5262DL  Vught  |  Tel. 06 20 92 18 91  |  info@autorijschooldegier.nl  |  www.autorijschooldegier.nl    

Stoer! Met je vrienden naar een wedstrijd. 
Naar Rotterdam in eigen auto, zelf verdiend, 
want je hebt je rijbewijs op zak. Het lessen 
was al leuk. Autorijschool De Gier wees je de 
richting. ‘Rijden in Stappen’ was de uitkomst. 
Ga ook je eigen weg en haal je rijbewijs. Bel 
nu Christ de Gier voor je eerste rijles, da‘s 
pas stoer! 

ADVERTENTIE AUTORIJSCHOOL DE GIER - NOVEMBER 2009 - CLUBBLAD AV PRINS HENDRIK
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Hoe lang ben je al lid van PH?
In augustus ben ik 10 jaar lid.

Wat zijn je taken als vrijwilliger bij PH?
Ik zit in het bestuur van de gymafdeling en organiseer evenementen voor de gymafdeling. 

Hoeveel tijd besteed je eraan?
Ik zit nog maar net in het bestuur, dus ik weet het nog niet zo goed. Maar ik denk dat je als je een bepaalde functie hebt wel op ongeveer 
10 uur per maand moet rekenen (inclusief de vergadering). In 2016 zijn we begonnen met het organiseren van filmavonden in de turnhal 
voor kinderen van de gym- en atletiekafdeling. De kinderen zitten dan in de valkuil met schuimblokken. Een filmavond zelf duurt zo’n 5 
uur en het organiseren ervan 15 uur in totaal. Zo’n filmavond organiseren we 3 a 4 keer per jaar.

Waarom heb je juist deze taken op je genomen?
Ik vind het leuk om ergens mee bezig te zijn, vooral als je op korte termijn ook het resultaat ziet. Dus een evenement organiseren ligt mij 
goed. Het bestuur lijkt me interessant omdat het past bij mijn opleiding Commerciële Economie en bij mijn persoonlijke ontwikkeling en 
door die wisselwerking kan het ook goed voor de club zijn. 

Wat is het leukste dat je hebt meegemaakt als vrijwilliger bij PH?
We organiseren filmavonden voor kinderen, maar het is vooral leuk om te horen dat ouders enthousiast zijn en ons complimenteren met 
de goede organisatie.

En verder ………………
Fantastische club
Ik woon in Beuningen en ben in 2007 bij PH begonnen om mijn niveau omhoog te brengen. Tot 2015 heb ik wedstrijden geturnd; ik ben 
meervoudig Nederlands kampioen op verschillende toestellen geweest en met het team ook twee keer meegemaakt dat we Nederlands 
kampioen werden. Maar door de combinatie van studie en rugklachten ben ik met wedstrijden gestopt en alleen op recreatief niveau 
verder gegaan. Bij PH heet dat het meetrain-niveau; er zijn meerdere turners gestopt met wedstrijd turnen, die toch willen blijven 
trainen met hun vaste groep. Helaas moet ik nu helemaal stoppen met turnen; die beslissing heb ik net vorige week genomen. Ik heb 
chronische rugklachten en doorgaan met turnen is dan niet verstandig. Ik wil toch verbonden blijven met PH; het is zo’n fantastische club 
van mensen die alles samen doen! Dat is ook één van de redenen waarom ik ervoor heb gekozen om in het bestuur te gaan.

Netwerk
Iets doen voor de vereniging werkt twee kanten op; het kan ook als netwerk fungeren. Zo ben ik aan een mooie stageplaats gekomen via 
bestuurslid Rob Stevens. Aan de andere kant kan ik met mijn kennis en ervaring vanuit mijn studie Commerciële Economie een steentje 
bijdragen. Een vereniging is immers eigenlijk een bedrijf en zo moet je het soms ook benaderen. Op het gebied van communicatie, social 
media, de website, ledenwerving kan ik meedenken en ideeën aandragen. 

Binnen de vereniging kun je als vrijwilliger ook veel van elkaar leren. Bij turnen maken we gebruik van video-analyse; daarop kun je alle 
oefeningen terugzien en bekijken wat beter kan. Dat systeem was eerst niet geschikt voor het turnen, maar Stijn Kamp (die de software 
maakte) en ik hebben het zodanig aangepast dat het nu wel in gebruik kon worden genomen. Daar heb ik veel van geleerd. 

Annemieke van Amerongen
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Op 21 mei doen er heel veel PH-ers mee aan de Vestingloop 
in Den Bosch. De uitslagen: 15km msen 15 Philip Blumendal 
1.12.07; m35 6 Gerard van Hezik57.00; 9 Rabih Alous 1.05.18; 
m45 2 Rob Bravenboer 55.54; 4 Paul Diepen 57.11; 6 Kees 
van Haeringen 1.02.49; 8 Maarten van Hooft 1.06.17; 11 Auko 
Venema 1.13.46; m55 9 Hein van Staveren 1.14.30; 10 Paul 
Oostveen 1.16.50; V35 1 Marjolein Menheere 1.01.59; trim 
Geert Nieuwenhuizen 1.15.37; Harm Spronk 1.17.08; Sander 
Zikkenheimer 1.19.13; Bert Zoetbrood  1.19.23; Hans Frickin-
ger 1.23.00; Anneke Engelen 1.24.24; Celly van Helvoirt 
1.25.16; Reke Wijnbeld 1.27.53; Dagmar van Deurzen 1.33.02; 
10km Martijn Tissink 36.10; Maarten van Bon 42.13; Carol 
Berkhout 50.29; Aart Termeer 53.43; Leo Jacobs 54.27.
Bij de Golden Tenloop in Delft loopt Iris Schellekens 55.08 
min over 10 km.

De Harry Schulting Games kent natuurlijk veel deelname uit-
de eigen vereniging. Alle uitslagen zijn te vinden via harry-
schultinggames.nl. De opvallendste prestatie van de geel/
blauwen op de eigen baan: 400m 5 Olaf van den Bergh 47.99; 
3000m 1 Ralph van Houwelingen 8.21.39 (wr voor dove atle-
ten); 110h 5 Kees Janssen 15.06 +1.5; 400h 3 Jesper Arts 
52.67; 4 Martijn Meijer 52.99; 6 Maarten Nabbe 54.46; speer 
1 Lars Timmerman 73.02; discus 1 Erik Cadée 60.03; kogel 4 
Erik Cadée 17.57; pols Koen Koenders 4.86; ver 1 Pim Jehee 
7.61 +1.0; 7 Olav Donker 6.60 +1.6; 100m 4 Linda van Ros-
sum 12.60 +0.5; 800 8 Vera Lurvink 2.17.72; kogel 1 Melissa 
Boekelman 18.08; hss 4 Jaimy van Broekhoven 11.60 +1.4; 
pols 5 Anita Karregat 3.76.
Neal Bouterse loopt op 25 mei een 10km in Deurne. Hij finisht 
na 36.30 min.
Karlijn Bongenaars loopt 2000m steeple in Barendrecht op 1 
juni in 8.07.55 min.

Op Tweede Pinksterdag is de T Meeting in Tilburg: 400m Olaf 
van den Bergh 48.45; Roy van Schendel 53.37; Casper Kre-
mers 56.53; 110h Ja Joep van Es 15.01 +1.9; Kees Janssen 
15.10 +1.6; 400h Jesper Arts 51.95; Martijn Meijer 53.28; 
Maarten Nabbe 54.67; ver Steven Nuytinck 7.66 +0.0; Pim 
Jehee 7.29 +1.0; vsen 100 Lianne van Krieken 12.11 +1.3; 
12.12 +0.6; Linda van Rossum 12.58 +1.3; Fleur van Haaren 
12.97 +0.6; 400m Vera Lurvink 59.05.
Op 7 juni is een wedstrijd van de Zomeravondcup in Utrecht 
geweest. Niels op den Kelder loopt 40.04 min op 10km.
Bart van Aalst loopt op 7 juni 10 kilometer in Oudenbosch in 
een tijd van 39.00 min.
Bij de halve marathon in Zwolle op 10 juni finisht Hein van 
Staveren als 999e in 1.52.46 uur.
De Ladiesrun in Eindhoven gaat over 7,5 km en Brigitte de 
Laat loopt 51.15min.

Bij het NK masters in Gouda presteren de PH-ers goed: m40 
100 1 Elloit Oti 11.96 -0.1; 11.94 +2.0; 200 3 Elliot Oti 24.41 

+0.0; 24.48 +1.7; m45 800 3 Ronald Wee-
vers 2.06.71; m50 200 Bert van Lith 26.11 
+0.3; 400 5 Bert van Lith 57.90; 58.44; 
hoog 1 Rik Verharen 1.66; hss 10.91 -0.7; 
m55 speer 2 Hans Kremers 34.03; m60 4 
Gerard Kitslaar 27.80; 400 4 Gerard Kits-
laar 62.63.

Op 14 juni is in Gilze het Loopgala met een 
prima afvaardiging van Prins Hendrik. De uitslagen: msen 25 
Martijn Tissink 18.31; m35 5 Hans van Loon 17.12; 21 Bart 
van Aalst 21.07; M45 4 Rob Bravenboer 17.06; vsen 7 Robin 
van Leijsen 21.07; v35 2 Marjolein Menheere 19.13; v45 Ma-
ria Dooyenburg 22.26 min.
Het loopgala van Tartletos in Wagenigen is altijd goed voor 
mooie tijden. Op 16 juni wordt het volgende gerealiseerd: 
800m Vera Lurvink 2.18.56; 1500 Lysanne Wilkens 4.38.24; 
Jeanine van de Klashorst 4.59.17; ver Maureen Pelgrim 4.85 
-0.5.
Bij Bernhove loopt warm eindigt Marcella van Gog 5km in 
32.46 min.
Bij de Veluwezoomtrail loopt Peter Peeters 18km in 1.52.27 
uur. Daniëlle Gorgels en Gonnie Janssen lopen samen 1.52.25 
uur.

De Gouden Spike is een van de topwedstrijden van Neder-
land. Op 17 juni zijn er natuurlijk PH-ers actief in Leiden. Dis-
cus 1 Erik Cadée 61.94; ver 2 Steven Nuytinck 7.55 +1.8; 5 
Pim Jehee 7.34 +1.6; kogel 1 Melissa Boekelman 18.18m. 
Met haar prestatie wint Melissa opnieuw de Gouden Spike!
Bij de Vaderdaglopen op 18 juni loopt Rabih Allous de halve 
marathon in 1.50.50 en Martien Soetekouw 2.06.13 uur.
Spiridon in Rijen heeft een baanwedstrijd georganiseerd op 
18 juni. De prestaties: MB kogel Maxime Beverwijk 12.35; 
discus Maxime 33.01; vsen 400 Cathelijn Peeters 60.44sec.
Bij de Jeroen Boschloop is het uiteraard druk met PH-ers op 
20 juni. 5km Jules de Pinth 18.09; Ramon van Weert 18.32; 
Ellen van Bosch 27.57; Joke Putters 32.42; Nancy van Boxtel 
32.43; 10km Rob Bravenboer 37.49; Martijn Tissink 37.53; 
Bernd Horsman 37.56; Paul Diepen 38.18; Gerard van Hezik 
39.31; Michiel van Woezik 43.49; Stefan Martherus 43.49; 
Maurice Funcke 49.05; Hein van Staveren 51.20; Harm 
Spronk 51.55; Nico Vermeer 54.43; Geert Nieuwenhuizen 
55.01; Christ Duif 56.15; Mario van der Leest 56.54; Frenk 
van der Voort 59.37; Bart Wijkmans 59.38; Marjolein Men-
heere 42.21; Peter Duvekot 43.17; Daniëlle Gorgels 48.50; 
Maria Dooyenburg 48.57.

Dak Drunen organiseerde een baanwedstrijd op 22 juni. JC 
HSS Floris Nolet 12.48 +0.8; 100 mas Bert van Lith 13.34 
-0.9; 200 Bert van Lith 27.62 -0.9; kogel MB Maxime Bever-
wijk 13.38; discus vsen Sarah Smits 34.80; kogel Sarah 11.00.
In Herwijnen wint Marjon de Kok een 10 km in 38.21 op 24 
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juni. In Roosendaal loopt Bart van Aalst 10 km in 39.46 en 
Sonja van Oers wint de 4 engelse mijl in 26.45 min.
Bij de Galgenloop in Berkel Enschot op 25 juni komen verschil-
lende PH-ers in actie. 10EM Bart Wijkmans 1.37.25; Frenk van 
der Voort 1.34.06; Jazzmin van der Putten 1.34.06 uur.

Een verslag van het NK junioren vindt u elders in de Kangoe-
roebode. De uitslagen staan op nkjunioren.nl. De opvallend-
ste prestaties van de club: pols JA 2 Koen Koenders 4.50; 
200m JB 5 Pim van Bakel 22.76; JA kogelsl 6 Daan Pauw 
36.75m; MA 400m 8 Vera Lurvink 1.00.04; MB 1500m 5 
Emmy van den Berg 4.43.63min; MB 2000sc 8 Karlijn Bonge-
naar 7.54.33; speer 5 Maxime Beverwijk 39.77m; kogel 5 
Maxime 13.45m; hss mb 8 Kim van Bokhoven 10.21 +0.6.
Op 4 juli komen twee PH-ers in actie in Venray: JB Pols Jakob 
Putz 4.40m; 3000 mast Robert Wels 11.10.21 min.
Op 5 juli werden Wesley van der Gouw en Marjon de Kok 
tweede in Werkendam. Wesley liep 15.13 min op 5 km. Mar-
jon finishte na 18.42 min. Erik Cadée werpt op 7 juli zijn 2kg 
zware schijf 64.50m ver weg.

De trackmeeting in Wageningen is prima bezet op 7 juli. JB 
400 Kai van Tilburg 61.65sec; JB 800 Laurens te Booij 
2.17.05min; mast 400 Bert van Lith 58.43; Gerard Kitslaar 
64.18; mast 800 Ronald Weevers 2.05.45min; msen 1500 Je-
roen Engels 4.02.75; mb 400 Karlijn Bongenaar 65.13; mb 
800 Myrthe Kouwenberg 2.33.41; msen 1500 Jeanine van de 
Klashorst 4.53.96; msen 110h Kees Janssen 15.49 -0.5; 
100m Jan Janssen 11.77 -0.5; 200 Jan Janssen 24.57 -1.7.
De uitslagen van alle competitiewedstrijden zijn te vinden op 
www.atletiek.nu.

Bart van Aalst
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Transport – Distributie – Warehousing
Verhuur van bedrijfsunits en kantoren

Telefoon 073- 511 25 15
www.vanbijnentransport.nl

Bouwbedrijf Vissers b.v.
&

Vissers zwembaden b.v.
Sint Michielsgestel

sauna’s, infraroodcabines en whirlpools.

Kwaliteit en nazorg is onze beste reclame!

kijk op:
www.bouwbedrijfvissers.nl
www.visserszwembaden.nl

telefoon 073-5942962 of 06-53471182

Verzekeringen - Pensioenen - Hypotheken

Sportief in verzekeringen
Kampdijklaan 36

5263 CJ Vught
tel. 073 - 68400 72

emailadres: kantoor@denoorlander.nl

de Noorlanderde Noorlander
ASSURANTIE - ADVISEURS
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Hoogstraat 7 5241 CT  Rosmalen Tel.: +31 (0)73 522 59 13 info@drukkerijprimair.nl

PRIMAIR B.V.
Drukkerij

www.drukkerijprimair.nl

Handelsdrukwerk

Folders (ook in 3-luik A4)

Digitaaldrukwerk

Banners

Websites ontwikkelen

•

•

•

•

•

Uw Archief digitaliseren

Verenigingsdrukwerk

Brochures

Familiedrukwerk

Eigen ontwerp

•

•

•

•

•

Gespecialiceerd in:

Korte lijnen, dus snelle levering
Kwaliteit tegen een concurrerende prijs
Gespecialiseerd voor midden- en kleinbedrijf
Uw huisdrukker! Van ontwerp tot eindprodukt

Leden van

 Prins Hendrik

krijgen 

10% korting
op de 

drukkosten
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VERWERSSTRAAT 22B 5211 HW DEN BOSCH  Tel. 073-6144475

AL 25 JAAR DE MEEST 
DESKUNDIGE HARDLOOPWINKEL 

VOOR LOPERS, DOOR LOPERS

PRINS HENDRIK LEDEN
10% KASSA KORTING


